
tustyna Szeliga z fyglina
Nie mam da|eko do szkoły
z dworca autobusowego
w Tarnowskich Górach, więc
niebezpiecznie nie jest. Tuż
przy szkole na ulicy Sobie-
skiego przejście d|a pieszych
jest zasł.onięte drzewami
i nie wszyscy kierowcy nas
dobrze widzą bo mają
wi docznośĆ og rani czoną.
Kierowcy, którzy zna!ą Tar-
nowskie Góry wiedzą jed.
nak, Że trzeba w tym miej.
scu zwolnić. Gorzej jest
z tymi, którzy nie są z mia-
sta. Natomiast w szkole
czuję się bezpiecznie.
od zeszłego roku działa

u nas monitoring i trzeba
nosiĆ identyfikatory. Bez
niego nie moŻnawejść
na teren szkoły. WyjścteŻ
jest trudno, bo drzwi są
zamykane. Największy z tym
prob|em mają pa|acze. 9ZEN
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Alina Koczyba z Bibielii
od kiedy chodzę do szkoły
w Tarnowskich Górach nic
powaznego się. nie .wydmzy.
ło, tak byrn mogła powie.
dziec, ze W drodze do szkoły

tlEuię się zagroiona. Rzeczy.
ffiyrfiezausz-e
zatrzymuj4 się nam
przed przejŚciem d|a pie.
szych przed szkołą i trzeba
na nich czasem wymusić,
zeby zwolnili. Na terenie
szkoły nie przeszkad za14 mi
kamery, chociaz na pocz4t.
ku trzeba się było do nich
przyzwyczaiĆ. Na pewno
zwiększyło si ę bezpi eczeń.
stwo. Nikt niepowołany nie

dostanie się do szkoły, bo
drzwi są zamykane. Nie
mam potrzeby wyjścia
na zewn4trz W czasie |ekcji.
Po.zatym na wyjścia nie ma
czasu, bo przerwy są zbyt
krótkie. 9ZEN
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Ewa Gulba zfVgllnka
W szko|e czuję się bezpiecz-
nie. Nie mam potrzeby
wychodzenia poza mury
budynku w czasie lekcji
i przerw. Sklepik mamy
w szko|e, a pozatym coś
do jedzenia można kupiĆ
sobie przed lekcjami.
Bezpieczeństwo, idąc
do szkoły, zalezy od tego, jak
kto uwaŻa na drodze. Jednak
ty| ko niektórzy kierowcy,
zwracają na uczniów uwagę'
nawet jeś|i idą w więk-
szej grupie. Ja na przykład
bardzo często wchodzę
na ,,pąsy,, i zmuszam kie.
rowców, zeby się zatrzyma|i

i pozwo|i|i mi przejść przez
drogę' SzczegóInie w rejonie
mojej szkoły. To przejście
na ulicy Sobieskiego nie jest
zb}łt bezpieczne. Na pewno
trzeba uwazaĆ.
SZEN
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Agata Wrona z Polomii
Do szkoły w Tarnowskich
Górach mam da|eko, ale nie
mam prob|emÓw zdojaz-
dem. No chyba, ie autobus
mi wypadnie, to wtedy są "

probIemy. Bezpieczeństwo
w drodze do szkoły za|eŻy
od tego, jak jeŻdŻ'akierowcy.
Raczej wydaje mi się, ze jest
niebezpiecznie. Kiedy idzie
się w grupie, to jakoś mozna
sobie poradziĆ, a|e samemu
jest się bardziej narazoflVffil
kiedy przechodzi się przez
drogi. Czasami trzeba
Wym uszać na kierowcach,
zeby się zatrzymywa|i

przed przejściami dla pie.
szych. W szkole czuje się
bezpiecznie, być moze d|ate.
go, że u nas większośĆ to
dziewcZYflY, a one są spokoj-
niejsze. SZEN
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